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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyibe került az adófizetőknek az LMBTQSTB. 
felvonulás rendőri biztosítása?"

Tisztelt Miniszter Úr!

A szombaton megrendezett, LMBTQSTB. felvonulás rendőri biztosítása szakértők szerint is 
aránytalanul eltúlzott mértékű volt, ráadásul mindezt a döntő többségében normalitáspárti 
adófizetők finanszírozták, és nem pedig azok a jelentős anyagi forrásokkal is rendelkező 
szervezetek, amelyek megrendezték azt. Kérem szíves tájékoztatását, hogy mindez pontosan 
mennyi többletköltséget jelentett a magyar adófizetőknek!

Tették mindezt azután, hogy a Mi Hazánk Mozgalom ellentüntetését nem engedélyezték azért, mert 
provokatív célúnak tartották azt, korlátozva ezzel a politikai véleménynyilvánítás jogát.

Több videófelvétel tanúsága szerint felmerül az alapos gyanú, hogy bűncselekményeket is 
megvalósítottak a résztvevők és a szervezők egyaránt, amelyhez a rendőrség ráadásul segítséget is 
nyújtott: hiszen több belépési ponton arc és öltözet alapján szelektálva csak azokat a személyeket 
engedték be a rendezvény területére, akik nyilvánvaló jelét adták annak, hogy homoszexuális 
érdeklődésűek és érintettségűek. Ön szerint ezzel a szervezők és az ezt biztosító rendőrök nem 
valósítottak meg bűncselekményt? Nem tartja aggályosnak ezt a gyakorlatot?

A Nemzeti Jogvédő Szolgálat helyszínen jelenlévő jogvédői által közreadott elemzésében az is 
olvasható, hogy a menet több résztvevője egyértelműen garázda és szeméremsértő módon 
nyilvánult meg, ezzel is alátámasztva a betiltás indokoltságát. A foglyul ejtett közönség doktrínája 
ezzel szintén megvalósult. Ezekkel a személyekkel szemben a rendőrség miért nem intézkedett a 
helyszínen?

A teljes jogi elemzés itt olvasható, ajánlom Miniszter Úr figyelmébe:



https://kuruc.info/r/2/200180/

Feltett kérdéseimre várom érdemi válaszát!
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